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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

3. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 543

Ministeren bedes oplyse hvorfor der ikke allerede er foretaget en egentlig 

sundhedsøkonomisk vurdering af en omlægning af medicintilskud til 

blodtrykssænkende medicin.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand

Sundhedsudvalget 2007-08 (2. samling)
SUU alm. del Spørgsmål 543
Offentligt


